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Referat 

Styremøte nr. 2-2024 

Dato: 27.02.2024 Sted; Messenger 

 
 

Tilstede: Trond, Lars, Hanne, Knut, Monika, Nina  

 
Forfall: Ingunn 

Tekst i kursiv og rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen 

Godkjenning av referat nr 01 - 24 Frist 
Sak nr. 
1/23 Godkjent 

 
 
 
 

 
 
 

 
Sak nr. 

2/23 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sak nr. 
3/23 

 

Medlemsbladet. 

Frister for 2024 
 

Blad nr Manusfrist Til trykkeri 

1 01.Mars Web-utgave? 

2 15.april 1. juni? 

3 15. august 20.september 

4 1.november 20.november 

 
 
 

Økonomi 
 

Bedriftskonto    Kr.  138213,57,- 
Sparekonto    Kr.    42344,42,- 
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Sak.nr. Terminliste 2024 
 

1/24           -    Skien, 20+21 januar 2024 
 

- Morokulien : 1+2 juni 2024 
 

- Valebø: 29?30 juni 2024 
 

- Høstutstilling. Det er foreslått en høstutstilling kombinert med vannprøver i midten av august. 
Trond sender en forespørsel til avd. i Kristiansand om de er int. Det er snakk om helgen 14-15 
september. Det ser dårlig ut, da tidspunket kommer i veien for andre aktiviteter. Prøve å få en 
dommer som kan dømme eksteriør og vann. Lars hører med Monika Akesson om hun har 
mulighet. 
 

 
   Sak nr. 
   02/24  Årsmøtet 2024. Laurdag 13 april. 

 
- Kommet inn forslag om æredmedlem. 

 
- Innkalling sendes pr. E-post til alle medlemmene. 

 
- Monika skal ordne regnskapet og sende til revisor. 

 
- Hanne sender E-post til valgkommiteen, avklare at valgkommiteen har startet sitt arbeide. 

Styret må ha dette i løpet av 10 mars, vi må sende ut innen fristen som er 15 mars. 
 

- Lars skriver utkast til innkallingen til årsmøtet. Dette gjennomgåes ved neste styremøte før 
utsendelse. 
 

- Hanne har sjekket om vi har nok diplomer i hengeren, og det har vi. 
 

- Lokaler til årsmøtet. Lars undersøker om NKK kan ha noe ledig til oss 13 april. Trond ordner 
dette, alternativt prøve Hanne å holde av barnehagen i Rælingen dersom det ikkje er mulig hos 
NKK. 
 

 
 

Sak.nr.    Årets Triatlon/Biatlon nuffe 
18/22 Det er kommet inn et godt gjennomarbeidet forlag fra Marita Ovesen. 

Styret går igjennom forslaget og behandler dette på neste styremøte. 
Behandles på arbeidsmøte 23. november 

 Behandles på neste styremøte. 
 
 
Sak.nr. Morokulien 2024 
19/22 Vi setter ned en Morokulien-komité så raskt som mulig. Den skal 

bestå av både nordmenn og svensker. Anica legger ut forespørsel på 
fb og hjemmesiden.  

 Ingen tilbakemeldinger fra personer som ønsker å delta i komitéen. 
Sverige deltar. Anica legger ut på fb igjen.  

 Planleggingsmøte 8.november 2022 kl 19.30. 
  Medlemmer som ønsker å bidra, kan sende en mail til styret@newf.no 
                        Vi kontakter den Svenske Nuffe klubben nærmere våren for å fortsette   

planleggingen. 
 Lars har kontakt med Svenskene om at dette skal finne sted i pinsen 

2024. Lars avventer på tilbakemelding da de har styremøte. Dette blir for 
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vår del 2 Juni, Svenskene 1 Juni. Lars har booket plassen, og booker 
den store hytta, samt 3 små. Lars har ordnet en engelsk dommer, som 
selv booker billetter. Svenskene skal muligens bruke Beatrice fra Italia. 
Vi må prøve å få med flere i komiteen til Morokulien. Lars hører med 
Sølvi om hun ønsker å bidra. Vi må bestille hotell rom til dommeren. Vi 
må også sjekke om vi kan bruke samme ringsekretær som svenskene. 

 

Sak.nr. Unntatt offentligheten  
23/22  
 
Sak.nr. Forslag til ny utregning av mvl. 
24/22 Det er kommet inn forslag til ny utregning av mestvinnerlistene. 

Behandles på eget arbeidsmøte 23.november. 
Sjekker opp i tidligere protokoller frå årsmøter om det ble fattet vedtak om al alle skal stå på lista,    
eller om det kun er medlemmer. 
Vi beholder den gamle ordningen ut 2023, og går evt. Over til ny utregning frå 2024. 
Vi bør også anonsere på evt. Facebook at vi trenger noen som skal ha ansvaret for mvl. 
Nytt forslag er utarbeidet av styret, og vil bli annonsert. 
 
 

Sak.nr. Unntatt offentligheten 
01/23   

 

Sak.nr Triatlon/Biatlon 
03/23 Hanne foreslår å gjøre om til kun Biatlon (eksteriør og vann), ta bort triatlon. 
 Dette var det enighet om i styret. Arbeidet med dette vil fortsette på det fysiske møtet 

21+22 oktober. Styret har blitt enige om at det ikkje arrangeres triatlon på styrets 
arrangement. 

  
   
Eventuelt: 
      
  Ingunn tar seg av innkomne saker fra siden vår. Vi lar dette gå slik inntil videre. 
 

Utstillingsutvalg: Bred enighet om dette. Lars er selvvalgt kandidat. Han tar også en runde og 
prøver å få med flere kandidater også fra andre deler av landet. Han har prøvd å få med en del, 
men dette viser seg å være en utfordring. 
 
Stor cert. Lars ønsker at dette ikke bare skal deles ut på Elverum, Morokulien står med stor cert 
når det holdes utstilling av hovedklubben der. Det ønskes at dette kan ruleres litt på slik at vi kan 
få med flere på utstilling, også fra Sverige og Danmark. Litt i seneste laget og gjøre om på dette 
nå for 2023, men noe vi vil jobbe videre med ut året. 
Vi kan søke om ekstra stor cert for 2024, vi har jubileumsår. Vi burde søke ganske snart om 
dette. Styret har ikkje fått ekstra stor cert i 2024. 
 
 
Utstillinger i fremtiden for hovedklubben blir maks 3 pr. år. Foreløpige for 2024 er Morokulien 
helgen 1-2 juni 2024. Valebø helgen 29-30 juni samt Elverum evt siste helgen i august. 
Underavdelingene kan arragere så mange de vil, men vi må tilbake til gml løsning, der 
avdelingene må søke styret før 30 sept, med budsjett for kommende utstillinger. Dette for å ha 
kontroll på dette. Monika setter opp forslag til tekst vi sender til alle avdelingene. 
 

   
- Vannprøver, nytt regelverk. Prosessen er i gang, forslag er oversendt, men feil bestemmelser. 

Hanne og Monika ordner dette til helgen. 
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- Mestvinner premier. Her må vi prøve å finne noe nytt. Lars ser på dette, Lars har kommet med 
et forslag frå Magnor, Lars sjekker med Magnor om de kan graveres på og bestiller dersom 
mulig, bestilling samkjøres med Hanne Augustin slik at hun får de glassene hun skal ha. 
 
 

- De som har søkt om å ha et arrangement i 2024, må få et svar. Styret kan ikkje se noen 
utfordinger med disse arrangementene , men avdelingene må sende inn dommere i forkant, og 
det økonomiske resultatet i etterkant. Dette gjelder kun i år. Neste år gjelder tidsfristen vi satte 
tidligere i 2023.  
 

- Lars legger ut ny frist til medlemsbladet, samt oppfordring til innhald/saker og bilder av 
mestvinnene i 2023. 
 

- Sende til Sølvi ang. Mestvinnerlista, de som er medlem skal uansett stå der(Oppdretterlista) 
 
 
Neste styremøte tirsdag 12.03.2024 klokken 19:00 
(Sunnhetsutvalget, Årsmøtet, Marita venter svar) 
 
 
Referent Knut Isaksen 

 
 


